



Selimut api percuma untuk pelanggan Allianz Business Shield

Allianz Business Shield menawarkan penyelesaian perniagaan yang komprehensif untuk memenuhi pelbagai keperluan Perniagaan Kecil dan Sederhana (PKS). Dengan fleksibiliti untuk menyesuaikan perlindungan anda dan jumlah yang diinsuranskan, ia dapat menampung keperluan unik perniagaan anda dengan sempurna.

Jangan biarkan kejayaan anda bergantung kepada nasib! Lindungi perniagaan anda hari ini dan manfaatkan kempen eksklusif kami untuk menerima selimut api percuma sebagai ganjaran.

Dapatkan Selimut Api secara percuma dengan 2 langkah mudah



Langkah 1

Lindungi perniagaan anda dengan **Allianz Business Shield** dengan **premium kasar untuk kebakaran minimum RM1,500**.



Langkah 2

Terima satu (1) selimut api eksklusif secara percuma tertakluk kepada 'siapa cepat dia dapat', dalam tempoh 30 hari berkerja dari tarikh pengeluaran polisi.



Tempoh Kempen: 1 Jun 2024 – 31 Disember 2024

Hubungi ejen Allianz yang sah atau kunjungi cawangan Allianz Malaysia yang terdekat untuk maklumat lanjut.

Tertakluk pada terma dan syarat.

1. Kempen ini akan bermula dari 1 Jun 2024 hingga 31 Disember 2024 atau sehingga selimut api yang ditebus mencapai dua ribu (2,000) unit, mana-mana yang lebih awal ("Tempoh Kempen"). Pemberian ini berdasarkan 'siapa cepat dia dapat'.
2. Peserta yang Layak dan memenuhi syarat-syarat di atas akan menerima satu (1) selimut api yang akan dihantar kepada Peserta yang Layak dalam tempoh masa tiga puluh (30) hari bekerja dari tarikh pengeluaran polisi.
3. Kempen ini terbuka kepada semua pemegang polisi yang membeli polisi baharu atau memperbaharui polisi Allianz Business Shield sedia ada dengan polisi dikeluarkan sepanjang Tempoh Kempen.
4. Tertakluk pada terma dan syarat yang terpakai untuk kempen ini, serta polisi Allianz Business Shield.

Ketahui lebih lanjut di allianz.com.my/allianzbusinessshield

Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad 200601015674 (735426-V)

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia Ahli PIDM

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak ini adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).